
PROTOKOLL ÅRSMÖTE 2020  

Islandshästföreningen Austur  

15 februari, kl. 14.30 i Dalhem  
NÄRVARANDE 38 personer: Nathalie Althin-Gudinge, Anders, Andersson, EmmaLi Andersson (u), Martina Andersson, Ulla 
Andersson, Cilla Beite-Börjesson Linda Belin, Pia Bergman, Celine Blomberg, Hanna Blomberg-Olsson, 
Gunvor Enekvist,  Anneli Hallin,  Camilla Jåfs, Hedda Jåfs (u), Kent Karlsson, Lisa Lindblad, Sara Lundberg, Marianne Lyttkens, 
Lotta Molund-Löfgren, Nina Morge, Tina Mårtensson, Cajsa Olsson (u), Anna Olsson, Eva Pettersson, Alva Raufi (u), 
Lisa Raufi, Karin Ruger, Christina Rohdin-Alm, Lena Silfvergren, Therese Sonehag, Ani Stenqvist, Gunilla Sterner, Arne 
Strandänger, Zenita Strandänger, Idun Sutare (u) Ingrid Wahlén, Anne Westlund, Monica Östberg, Marguerite Strandsten.  
  
   

1.Mötets öppnande  
Klubbens ordförande Zenita Strandänger hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat.  

2. Val av mötesordförande och mötessekreterare  
Arne Strandänger valdes till ordförande och Therese Sonehag till sekreterare.  

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt  
Mötet ansågs vara behörigt utlyst.  

4. Fastställande av föredragningslistan   
Dagordningen godkändes.  

5. Fastställande av röstlängd för mötet   
Närvarolista upprättas och gäller som röstlängd.  

6. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare   
Monica Östberg och Camilla Jåfs valdes till protokolljusterare tillika rösträknare.  

7. Behandling av verksamhetsberättelse och ekonomisk årsredovisning       
Verksamhetsberättelsen godkändes och den ekonomiska årsredovisningen för 2019 gicks igenom 
och lades till handlingarna.   
8. Behandling av årsbokslut och föredragning av revisorernas berättelse Revisor 

Cilla Beite Börjesson gick igenom berättelse över styrelsens förvaltning under 2019. 
Föreningen har god ekonomi och styrelsen sköter det bra. Rekommenderar styrelsens 
ansvarsfrihet.  

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen   
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2019.  

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av ekonomisk plan   
Mötet fastställde verksamhetsplan och ekonomisk plan för 2020.   

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner  
Motion har inkommit angående modell för uttagning av lag till Lag-SM för 
ungdomar. Styrelsens förslag till beslut är att AVSTYRKA motionen , men är positiv till 
grundtanken. Mötet ger styrelsen i uppdrag att föreslå en arbetsgrupp bestående av berörda 
ska bildas för att arbeta fram ett förslag, som ska gå på remissrunda och att styrelsen tar 
beslutet.  

12. Fastställande av lokal medlemsavgift för 2021  
Lokal medlemsavgift för 2021 ska vara oförändrad.  

13. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen  
Mötet fastställer 6 st ledamöter och 2 st suppleanter i styrelsen. Ungdomsrepresentant som 
deltar i styrelsens arbete men utan rösträtt utses av ungdomarna.  

14. Val av   
a. föreningens ordförande för 1 år: Zenita Strandänger  

 
 



b. styrelseledamöter för 2 år  
i.Vice ordförande: Christina Rohdin-Alm  

ii.Kassör: Lotta Molund-Löfgren  
iii.Övriga ledamöter: Sara Lundberg  

c. suppleanter (ersättare) i styrelsen 1 år: Marguerite Strandsten, Tina Mårtensson  
d. 2 revisorer samt en ersättare 1 år: Cilla Beite Börjesson (sammankallande) och 

Ingrid Wahlén. Ersättare Mathilda Dahl.   
e. ledamöter i valberedningen för en tid av , 1 år, av vilka en ska utses till 

ordförande. Marianne Lyttkens (sammankallande), Anders Andersson, Ulla 
Andersson, Nathalie Althin-Gudinge och Monica Östberg.  

f. Val av ombud till SIF riksårsmöte, 4 ordinarie och 4 suppleanter. Christina 
Rhodin, Linda Belin, Ulla Andersson, Ani Stenqvist.  

g. Val av ombud till övriga möten där föreningen har rätt att vara representerad genom 
ombud. Frågan stryks.  

15. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 4   
Inga övriga frågor anmälda.  
16. Övrig information: -   
17. Mötets avslutande  
Mötesordförande Arne Strandänger önskade nya styrelsen lycka till med det framtida arbetet 
och överlämnade ordet till ordförande Zenita Strandänger. Zenita tackade för förtroendet och  
förklarade mötet avslutat.   
  
  
  
  
  
/Arne Strandänger/  /Therese Sonehag/  
Mötesordförande  Mötessekreterare  
  
  
  
  
  
/Monica Östberg/  /Camilla Jåfs/  
Justerare   Justerare  

  
  
  
 


